

C.I.J.

Communiqué n° 55/13  
(Non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été mis à la disposition de la presse:

La Cour internationale de Justice a tenu aujourd'hui deux audiences en l'affaire Nottebohm (Liechtenstein c. Guatemala).

Me Henri Rolin, conseil du Gouvernement du Guatemala, a poursuivi et terminé son exposé. La parole a ensuite été donnée à M. Adolfo Molina Orantes, doyen de la faculté des sciences juridiques de Guatemala-City, également conseil du Gouvernement du Guatemala. Celui-ci a commencé son exposé, qu'il poursuivra au cours de la prochaine audience qui s'ouvrira demain matin, 23 février, à 10 h. 30.

La Haye, le 22 février 1955.

---

I.C.J.

Communiqué No. 55/13  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

To-day the International Court of Justice held two public sittings in the Nottebohm case (Liechtenstein v. Guatemala).

Maître Henri Rolin, Counsel for the Guatemalan Government, continued and terminated his statement. The Court then heard M. Adolfo Molina Orantes, Dean of the Faculty of Jurisprudence of the University of Guatemala, also Counsel of the Government of Guatemala. He began his statement and will continue it during the next public sitting, which will open at 10.30 a.m. tomorrow, February 23rd.

The Hague, February 22nd, 1955.

---